
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 24-01-16

Protokoll 23-10

Styrelsemötesprotokoll 2024-01-16

Närvarande

Axel Legelius (AL), William Lindell (WL), Boel Petrén (BP), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN),

Alice Karlsson (AK), Karl Bellander (KB), Ebba Ugander (EU)

Frånvarande

Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Gustaf Björling (GB)

Åhörare

Anton Nyman (AN), Filip Kamensky Eriksson (FKE), Janimun Juliussen (JJ)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:11

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Karl Bellander till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 7 personer.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 23-08 och 23-09 till handlingarna.

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

Den 14/12 hade vi julskuffé. AJ säger att många verkade ha kul. Vi hade luciatåg, lotter och

julkulstävling där man kunde vinna julklappar och även gratis varm choklad. AL tyckte att det var en

skön stämning. KB tyckte att det var kul att så många var där länge och att hela skuffét var väldigt

lyckat. WL säger att vi har fått ett skåp i köket vilket är extremt skönt och mycket mer effektivt än om

vi skulle haft kvar allt i vårt kontor.

WL säger att under året har det gått väldigt bra i skuffét och vi har sålt mycket vilket betyder att vi har

fått fler kunder. På grund av bland annat höjda inköpspriser så har vi bestämt att höja vissa varor i

skuffét. Vi kommer att göra en ny prislista som vi även skriver ut som vi kan ta fram i skuffét. Detta gör

det lättare för kunderna att se själva vad det kostar.

AN säger att församlingen tycker att våra priser i skuffét är för låga. De skulle gärna se oss höja

priserna så att vi inte förlorar så mycket på att ha det. AL tycker att mängden pengar vi förlorar på

SKUffét är väldigt liten i proportion till funktionen det fyller då SKUffét är vår viktigaste verksamhet.

EU ansluter till mötet 18.26

Mötet har nu en beslutande rätt på 8 personer.

Styrelsen beslutade

att fastställa den nya prislistan

AL tycker att vi ska ha ett tema-skuffé innan årsmötet så det inte blir så mycket på en gång efter.

ii. Musikgruppen

WL säger att det ibland har hänt att det har saknats erfarna musiker på mässorna vilket har skapat

problem för de lite nyare som är där. Det är därför viktigt att de nya ges stora möjligheter att lära sig

psalmer så att de klarar sig själva.

Janimun Juliussen ansluter till mötet 18.38

Vi har under ganska många månader haft problem med att det slutsteg som vi brukar använda under

mässorna har låsts in på kyrkomusikernas kontor och att vi därför har behövt använda ett med
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betydligt sämre ljud och som begränsar möjligheterna att ha flera instrument inkopplade. Nu har

kyrkoherden tagit beslut om att det ska finnas i musikskåpet uppe i kyrkan så att alla som spelar

musik i kyrkorummet har lika tillgång till den vilket styrelsen ser positivt på. JJ säger att det bara är

hon och Konstantin Koutsinos som sjunger på mässorna vilket behöver ses över eftersom de inte

alltid kan vara där.

iii. Mediagruppen

EU tycker att vi ska göra en talkshow före årsmötet. Helst att den kommer ut innan den första februari

då anmälan för årsmötet stänger. På talkshowen ska det tas upp vad ett årsmöte är för de som aldrig

varit på ett. AK säger att tik-tok kontot fortfarande går bra.

§9 Årsmöte

i. Motioner

Vi har fått in två motioner.

Motion 2024:1: Restore the price of the vacuum cleaner. Denna motionen, skriven av Filip Kamensky

Eriksson, handlar om att vi bör permanent sänka priset på punschrullar i skuffét. FKE anser att

punschrullen är för dyr och att den vid ett pris på 3kr är ett perfekt komplement till delicatobollen. AL

anser att detta går emot den nya prislistan som röstades igenom tidigare under mötet och påpekar

att punschrullar är dyrare att köpa in än delicatobollar. AN påpekar

Styrelsen beslutade

att föreslå årsmötet att avslå motion 2024:1

Motion 2024:2: Groovy tunes for spiritual zooms. Motionen, skriven av Filip Kamensky Eriksson och

Martin Åklint, handlar om att vi ska hyra in oss på en riktig studio och spela in populära psalmer som

ofta spelas på bland annat konfirmationsläger. Dessa låtar kan även användas på läger där det finns få

musiker. Psalmerna ska spelas in med sång och utan. Joakim Persson och Martin Åklint är

projektledare och de vill släppa alla psalmer och sånger under SKU Täby på Spotify. Församlingen

kommer att finansiera projektet.

Styrelsen tycker att det är en bra idé. Från vår sida krävs enbart engagemang vilket vi har.

Filip Kamensky Eriksson lämnar mötet 18.55

Styrelsen beslutade

att föreslå årsmötet att bifalla motion 2024:2

ii. Verksamhetsberättelse och verksamhetslåt

Verksamhetsberättelse är klar, låt in progress. KB föreslår att göra en musikvideo av halva och sedan

kommer vi in och kör live.

iii. Bokslut

Revisorerna vill att vi ska lämna över allt digitalt. De vill göra stickprov på allt underlag. KB säger att

det ser bra ut än så länge.
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iv. Valberedning

Valberedningen har gjort klart sitt förslag. De ska publiceras 2 veckor innan årsmötet samtidigt som

handlingarna släpps.

v. Propositioner

Styrelsen har vid en styrelsedejt tagit fram två propositioner. I verksamhetsplanen har vi behållit

mycket från förra året men också lagt till samt tagit bort vissa delar. När det är dags för

SKU-representationer så ska vi sträva efter att åka ut på samtliga läger. Under fortbildning har vi valt

att ta bort psykisk ohälsa då prästen Anna Maniez som höll i fortbildningen har bytt församling så det

kan bli svårt att lösa på andra sätt utan ökade kostnader. Vi har lagt till att vi ska hjälpa församlingen

skapa en fördjupad ledarutbildning i linje med det förslag som togs fram i höstas så att det inte rinner

ut i sanden nu när Anna Maniez har slutat. Vi ska hjälpa församlingen att komma på idéer vid behov.

Vi har även bytt punkten museibesök till kulturbesök för att ge styrelsen mer frihet. Talkshow har vi

valt att ta bort då det är svårt att arrangera och engagemanget finns inte. DÅM kommer att vara i

Högalid den 20 april. Äldre-SKUL har vi flyttat från vintern till våren och vi har satt åldersgränsen efter

dem som är födda 2005 och tidigare istället för 18+, med undantag för styrelsen. Vi diskuterade även

en grupptakt till de ledare som följt med på våra SKUL som ett tack. Styrelsen väljer att spara

grupptakt till kommande år. I budgeten görs en satsning på verksamhetsgrupperna då varje grupp får

en egen budget på några hundra kronor som de får använda till möten och dylikt.

Styrelsen beslutade

att lägga Proposition 2024:1 Verksamhetsplan och Proposition 2024:2 Budget till handlingarna

vi. Årsmöteslägret

Årsmöteslägret kommer att vara 9/2-11/2 och själva mötet kommer vara den 10/2. BP kommer att

vara lägerchef och KB kommer att vara vice lägerchef. Styrelsen står för aktiviteter samt andakter. Vi

ska planera in ett planeringsmöte innan lägret. AN kommer åka ut som säkerhetsansvarig och

Marie-Louise kommer delta på mötet. Vi ska även kolla om någon präst vill följa med så att vi kan ha

en mässa.

Mötet ajourneras 19.42

Daniel Nordin och Boel Petrén lämnar mötet 19.43

Mötet har nu beslutanderätt på 6 personer.

Mötet återupptas 19.55

vii. Utmärkelser

Janimun Juliussen och Anton Nyman lämnar mötet 19.57.

Styrelsen beslutade om årets ängel och medlem.

William Lindell lämnar mötet 20.07

Mötet har inte längre beslutanderätt.
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Janimun Juliussen och Anton Nyman ansluter till mötet 20.07

viii. Presenter

AJ och AK löser presenter och rim.

ix. Marknadsföring

Vi ska marknadsföra rejält till årsmötet och kommande aktiviteter.

§10 Utvärdering av verksamhetsåret 2023

AL tycker att det har varit ett bra år och är väldigt tacksam för styrelsen. Han känner att vi har kommit

tillbaka till hur det var innan pandemin och engagemanget har också ökat markant. AL tycker även att

vi har engagerat oss bra i verksamhetsgrupperna. På Höst-SKUL hade vi många engagerade äldre

deltagare. Vi har haft framgångsrika sociala medier.

§11 Mässorna fram till årsmötet

Alla mässor fram till årsmötet hålls av styrelsen. Vi har en ny agenda. Efter årsmötet är det den nya

styrelsen som håller mässorna.

§12 Ekonomi

KB säger att vi ligger bra till. Vi har inte fått vårt bidrag än.

§13 Övrigt

§14 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20.27
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Karl Bellandee

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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